



Närvarande

Jennie Eriksson, Ordförande
Martin Svensson, Vice ordförande
Christoffer Svensson Ehlin, Arbetsmarknadskontakt
Erika Werner, Utbildningsbevakningsamordnare
Mattias Nordin, Arbetsmiljö kvalitetsansvarig
Björn Öhlund, Utlåningsansvarig

§ 1 Inledande formalia

§ 1.1 Mötet öppnas

Jennie Eriksson förklarar mötet öppnat klockan 18:14 den 23:e oktober i B1310.

§ 1.2 Mötets behörighet

Mötet anses behörigt med 6 antal styrelsemedlemmar närvarande.

§ 1.3 Val av mötesordförande

Till mötesordförande väljs Jennie Eriksson.

§ 1.4 Val av mötessekreterare

Till mötessekreterare väljs Mattias Nordin.

§ 1.5 Val av protokolljusterare

Till justerare väljs Martin Svensson.

§ 1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

§ 1.7 Föregående protokoll

Inga tidigare protokoll hanteras.

§ 1.8 Fastställande av dagordning

Dagordningen godkänns.

§ 2 Information

§ 2.1 Information från styrelsen



Jennie Eriksson har sedan senaste styrelsemötet: Anmält styret till smart. Mejlat institutionerna TVM bara. Varit på ordfrad. Varit på tackmiddag från Nolle-P. Möte på kåren om omorganisering. Varit på expen. Haft personligt möte med Erika, Mattias och Christoffer S E.

Martin Svensson har sedan senaste styrelsemötet: Ordfrad. Möte med kåren om struktur.

Björn Öhlund har sedan senaste styrelsemötet: Hyrt ut maskinen. Fått inbrott i maskinen. Kollat upp med försäkringar om inbrott, inget att hämta där. Möte med kåren om struktur. Funderar att köpa in en c-tech laddare till maskinen. Bokad besiktning.

Mattias Nordin har sedan senaste styrelsemötet: Varit på SMK. Varit på expen. Varit på möte med kåren om struktur. Beställt provbrygningsgrejjer till mutterbryggeriet.

Christoffer Svensson Ehlin har sedan senaste styrelsemötet: Expen, möte med ordförande. Pratad om scaniakvällen med I-sektionen lite smått. Varit i Prag och rekat efter ett lämpligt bryggeri till vår öl. Kollat och betalat räkningar från M-jet.

Erika Werner har sedan senaste styrelsemötet: Hållit i ett UU-möte. Varit på UO-möte. Bokad BBB samt gått på denna tackmiddag. Varit på säljutbildning. Ordnat med studentärenden. Varit på programrådsmöten. Möte med kåren. Varit på expen samt på möte med Jennie

§ 3 Diskussion

§ 3.1 Styrelsens omorganisation

Diskussion förs över ämnet.

§ 3.2 Sektionsmöte 2

Ingen föredragningslista för sektionsmötet än. Lokal är bokad. Revisionsberättelse och verksamhetsberättelse från förra styret går framåt. Målet är att det ska vara klart till en vecka innan nästa sektionsmöte.

§ 3.3 Projekt om studentstyrning

Projekt för att utvärdera XYZ-formeln. Förslag att två från ordfrad två från det mesta. Kolla med workshops och klubba igenom från kårens sida. Pengar vill dom ha. Jennie vill att vi har en person med i denna grupp som tar fram denna nya formel.



§ 3.4 Phösarval på sektionsnivå

Data har tagit upp punkten med åsikten att nog inte kan intervjua alla, och pga att de känner att fel personer blir phösare. Npg hinner inte intervjua alla phösare, det finns inte tid. Möjlighet att knyta phösarna närmare sektionen och möjlighet för sektionen att knyta nolle-p starkare till sig. Hur skall valet gå till? Vilka personer passar som phösare? Alla andra sektioner måste vara med.

§ 3.5 Armada

Vi behöver någon som kan ha hand om vår eventuella resa till armada . det är för lite tid för att hinna anordna resa och hitta tillräcklit vettiga personer.

§ 3.6 Isbjörnsposten

Grafiska profilen borde följas bättre.

§ 4 Beslut

§ 4.1 Armada

Styrelsemötet beslutar att inte åka på Armada men undersöka andra mässor.

§ 5 Övrigt

§ 5.1 Expen

Skall styrelsen hålla expen öppen på fredag? Ja. Erika, Christoffer S, Björn, Patrik och Mattias kommer

§ 5.2 Kommitté Adeliépriset

Geo undrar om maskinsektionen har tid, styrelsen är osäkra.

§ 5.3 Representation styrelsen

Hur och när skall vi representera? Hur många måste vi vara på plats? Skall vi ha styrdokument för detta? Vi måste ha en marknadsföringsplan, synas passivt, synas överallt, mer.

§ 5.4 Teambuilding/styrelsegasque

Dessa saker ligger samma datum. Teambuilding som förfest. Det blir kul.

§ 5.5 M-sektionen 40 år

Martin har hört med Dephaekt om de har tid att anordna M40 år, möte är anordnat.

§ 6 Avslutande formalia





§ 6.1 Nästa möte


Nästa mötesdatum är måndagen den 4:e november kl 18:00.

§ 6.2 Mötet avslutas

Jennie Eriksson förklarar mötet avslutat klockan 20:21.

Protokollförare:  /Mattias Nordin

Mötesordförande:  /Jennie Eriksson

Justeras:  /Martin Svensson